
1  

RĪGAS PLĀNOŠANAS REĢIONS 
Reģ.Nr. 90002222018, Zigfrīda Annas Meierovica bulvārī 18, Rīga, LV – 1050, 

tālr.: +371 67226430, fakss: +371 67226431, e-pasts: rpr@rpr.gov.lv, www.rpr.gov.lv 

 

RĪGAS PLĀNOŠANAS REĢIONA 

ATTĪSTĪBAS PADOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Klātienē Jūrmalas domē, Jomas ielā 1/5 

Attālināti Zoom platformā 

Jūrmalā 

 

2024.gada 3.decembrī Nr. 9 

 
Sēdi sāk plkst. 11.03. 

 
Sēdi vada: Rīgas plānošanas reģiona attīstības padomes (turpmāk – RPRAP) priekšsēdētājs, Rīgas 

valstspilsētas pašvaldības domes priekšsēdētāja vietnieks Edvards Ratnieks. 

Sēdi protokolē: Rīgas plānošanas reģiona (turpmāk – RPR) biroja administratore Guna Martuša.  

Darba kārtība: 

1. Diskusija par aktuālo situāciju autoceļu jomā. 

 

Sēdē ar balsstiesībām piedalās šādi RPRAP locekļi: 

1. Edvards Ratnieks – RPRAP priekšsēdētājs, Rīgas valstspilsētas pašvaldības domes 

priekšsēdētāja vietnieks; 

2. Viktorija Baire – RPRAP priekšsēdētāja vietniece, Ķekavas novada pašvaldības domes 

priekšsēdētāja; 

3. Jānis Ozols – Rīgas valstspilsētas pašvaldības domes deputāts; 

4. Justīne Panteļējeva – Rīgas valstspilsētas pašvaldības domes deputāte (attālināti); 

5. Andris Morozovs – Rīgas valstspilsētas pašvaldības domes deputāts (attālināti); 

6. Jānis Lediņš – Jūrmalas valstspilsētas pašvaldības domes priekšsēdētājas vietnieks; 

7. Karīna Miķelsone – Ādažu novada pašvaldības domes priekšsēdētāja (attālināti); 

8. Andrejs Ence – Mārupes novada pašvaldības domes priekšsēdētājs; 

9. Andris Bergs – Olaines novada pašvaldības domes priekšsēdētājs; 

10. Vita Paulāne – Ropažu novada pašvaldības domes priekšsēdētāja (attālināti); 

11. Raivis Anspaks – Salaspils novada pašvaldības domes priekšsēdētājs (attālināti); 

12. Linards Kumskis – Siguldas novada pašvaldības domes priekšsēdētājs (attālināti). 

 

Sēdē nepiedalās 2 balsstiesīgie RPRAP locekļi: 

1. Vilnis Ķirsis – Rīgas valstspilsētas pašvaldības domes priekšsēdētājs; 

2. Dainis Turlais – Rīgas valstspilsētas pašvaldības domes deputāts. 

 

Sēdē piedalās: 

Mārtiņš Lazdovskis – VSIA Latvijas Valsts ceļi valdes priekšsēdētājs; 

Aleksandrs Čmiļs – Olaines novada pašvaldības domes priekšsēdētāja otrais vietnieks (attālināti); 

Kaspars Pauniņš – Rīgas valstspilsētas pašvaldības domes priekšsēdētāja padomnieks (attālināti); 

Evita Rozīte-Bikše – Mārupes pašvaldības Īpašuma pārvaldes vadītāja (attālināti); 

Edgars Rubenis – Mārupes pašvaldības Īpašuma pārvaldes Inženierbūvju nodaļas ceļu būvinženieris 

(attālināti). 
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Sēdē piedalās sekojoši Rīgas plānošanas reģiona darbinieki:  

Guna Martuša, biroja administratore; 

Anita Līce, juriskonsulte; 

Inese Ozoliņa, komunikācijas speciāliste; 

Ligita Olante, Sabiedriskā transporta nodaļas vadītāja (attālināti); 

Rūdolfs Cimdiņš, Telpiskās plānošanas nodaļas vadītājs (attālināti); 

Egita Fabiane, Telpiskās plānošanas nodaļas telpiskās plānošanas speciāliste. 

 

 

E.Ratnieks sasveicinās ar klātesošajiem un pateicas visiem klātesošajiem par ierašanos. 

Atklāj RPRAP sēdi. 

Iepazīstina ar darba kārtību, kurā ir tikai viens darba kārtības jautājums. Nevienam nav iebildumu par 

darba kārtību. 

 

Apstiprina darba kārtību. 

 

1. Diskusija par aktuālo situāciju autoceļu jomā. 

 

E.Ratnieks dod vārdu VSIA Latvijas Valsts ceļi valdes priekšsēdētājam M.Lazdovskim. 

 

M.Lazdovskis sniedz vispārēju informāciju par: 

- Valsts autoceļu finansējumu (Likumā “Par autoceļiem” noteikto); 

- Faktiski pieejamo finansējumu; 

- Paredzamo finansējuma iztrūkumu 2025. gadā; 

- Galveno autoceļu būvdarbu plānošanu; 

- Reģionālo un vietējo autoceļu būvdarbu plānošanu; 

- Stratēģijas 2027 izpildi; 

- Valsts autoceļu tiltiem; 

- Finansējuma apjomu Lietuvā. 

 

 

Diskusija. 

A. Ence, E.Ratnieks, M.Lazdovskis, A.Bergs, V.Paulāne, K.Miķelsone, J.Lediņš, V.Baire un A.Līce.  

 

Galvenās tēmas: 

- Autoceļi A10, A9, A5 un Jaunmārupes mezgls; 

- Apvedceļu jautājums un iespējamie risinājumi; 

- Valsts autoceļu pārņemšanas iespējas pašvaldību īpašumā un ar to saistītās problēmas un 

izaicinājumi, kā arī kvalitāte kādā pašvaldības tos pārņem savā īpašumā; 

- Autoceļu lietošanas nodeva jeb vinjete; 

- Četru joslu ceļu izbūves iespējas; 

- Finansējuma iespējas (publiskā privātā partnerība); 

- Rail Baltica izbūve un ar šī projekta aizkavēšanos saistītās problēmas; 

- Reģionālie autoceļi, to raksturojums un vienkāršāku risinājumu meklēšanas iespējas; 

- Ceļu platums; 

- Materiālu izmantošana ceļu būvniecībā, ceļu kalpošanas ilgums un nolietošanās; 

- Drošības projekts caur Ulbrokas ciemu; 

- Ķekavas apvedceļš; 

- Prettrokšņu sienas, to izmaksas un ar to izbūvi saistītie izaicinājumi (problēmas) un konkrētu 

situāciju analīze (Jaunolaines, Salaspils, Gaujas un Vangažu gadījumi); 

- Trokšņu modelēšana (normatīvie akti un situācija Lietuvā, Igaunijā, un matemātiskie aprēķini); 
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- Apbūves tuvināšana ceļam; 

- Teritorijas plānojumi, sarkanās līnijas, jaunas prasības un jauna būvniecība; 

- Aizsargjoslas un jaunas apbūves ietekme uz ceļu izbūvi; 

- Detālplānojumi un ar šo jautājumu saistītās problēmas, arī izmaksas; 

- Trokšņu kartes; 

- Grants ceļu sakārtošanas un atjaunošanas izaicinājumi un risinājumi; 

- Vidējā summa vietējo autoceļu uzturēšanai; 

- Sarunas nepieciešamība plašākā lokā, piemēram, piesaistot Latvijas Pašvaldību savienību; 

- Sadarbības nepieciešamība un iespējas. 

 

 

E.Ratnieks pateicas visiem par diskusiju un Jūrmalas pašvaldībai par uzņemšanu. 

 

E.Ratnieks pateicas visiem par iespēju tikties un diskutēt. 

Paziņo par sēdes slēgšanu.  

Sēdi slēdz plkst. 12.23. 

 

Pielikumā: Dalībnieku reģistrācijas lapa uz 4 lpp (pdf). 

 

 

 

Sēdes vadītājs –   

Rīgas plānošanas reģiona  

Attīstības padomes priekšsēdētājs   (paraksts)*    E.Ratnieks 

         

    

 

Protokoliste      (paraksts)*    G.Martuša 

 

 

 


